DBS Credit Cardholders present eligible DBS Credit Card can enjoy below selected merchant offers at Festival Walk: 星展銀行信用卡客戶出示合資格星展銀行信用卡・即可於又一城享用指定商戶優惠:

Merchant 商戶	Snop Location 庄结位署	Merchants Exclusive Offer	精選商戶優惠	Remarks	註
4504	LG1-05	Enjoy 15% off on selected items	指定貨品可享八五折優惠	Nii	Nil
ALEXANDRE ZOUARI	LG1-04	Enjoy 20% off upon purchase of Brush and Comb Collection	凡購買髮梳及扁梳系列・可享八折優惠	This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers and VIP discount. DBS Credit Card needs to be shown before making a payment.	此優惠不可與其他促銷活動優惠及VIP折扣同時使用。付款前需出示DBS銀行信用卡。
ANTEPRIMA	LG2-15	Receive a complimentary ANTEPRIMA tote bag upon net purchase of \$6800 (While stock lasts)	購物滿淨額港幣6800.即可獲贈ANTEPRIMA tote bag 一個	數量有限金先到先得‧送完即止。	Quotas apply on a first-come, first-served basis, while stock lasts
ARTÉ Madrid ARTÉ Madrid	LG2-22	Receive an orange paw pendant (valued at \$1,080) with a net purchase of HK\$2,500 or above at ARTÉ Madrid Festival Walk store	凡於ARTĒ Madrid又一城店內購物淨值滿港幣2,500或以上·即可獲贈橙 色Paw Pendant 乙個(價值港幣1,080)	Gifts are available while stocks last.	先到先得·送完即止。
ASHWORTH	L1-06	Enjoy 10% off on regular-priceed items		Cannot be used in conjunction with other promotions. In case of any disputes, ASHWORTH reserves the right of final decision.	不可與其他優惠同時使用。 如有任何爭議·ASHWORTH 保留最終決定權。
A T S U R O T A Y A M A	LG1-01B	Enjoy10% off on all regular-priced items	正價貨品可享九折優惠	This promotion cannot be used in conjunction with VIP discount, mall membership discount and other promotional offers.	此優惠不可與品牌VIP折扣、商場VIP折扣及其他優惠同時使用
AVEDA	UG-16	Enjoy 5% discount upon purchase HK\$600 and register as Aveda member	購買滿港幣600 並註冊成為 Aveda 會員·即可享全單九五折優惠	The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions DBS Credit Card needs to be shown before making a payment In case of any dispute, Aveda reserves the right of final decision	• 優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用 • 付款前需出示DBS銀行信用卡 • 如有任何爭議· Aveda保留最終的決定權

UG-KIOSK Q			Booking in advance is required for the 30-minute express facial treatment. Products must be redeemed immediately upon completion of treatment. If your have any question, please contact BABOR Festival Walk Kiosk at 5978 3851. Offers may not be used in combination with any other offer. Terms and conditions apply. In case of any disputes, BABOR's decision shall be final.	• 30分鐘速效面部護理療程須先預約。 • 產品須於完成療程後即時兌換。 • 如有任何疑問,可致電5978 3851 BABOR 又一城店查詢。 • 以上優惠不可與其他優惠同時使用。 • 優惠受條款及細則約束。如有任何爭議,BABOR保留最終決定權。
MTR-07	Enjoy 5% off upon purchase of HK\$150 on regular priced products	惠顧任何產品正價滿港幣150即可享九五折	Exclude festive and seasonal products	優惠不適用於購買任何季節性及節日性產品
UG-17			The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions DBS Credit Card needs to be shown before making a payment. Register as BEYORG member to enjoy this offer. Limited availability, while supplies last.	• 優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用 • 付款前需出示DBS銀行信用卡 • 登記成為BEYORG會員享用此優惠 • 數量有限,送完即止
G-03	HK\$190/2pcs). 2. Receive a complimentary travel size bottle	兩支。(價值高達港幣190/2支) 2.購買正價產品淨額滿港幣800·可免費獲贈指定護膚產品旅	This offer will be distributed randomly, with no selection available. This offer can be used once only. This offer cannot be exchanged for cash or other discounts. This offer is available while stocks last, first-come, first-served. CANVAS Beauty International Ltd. reserves the right to amend the above terms without prior notice. CANVAS Beauty International Ltd. reserves the right of all final decisions in case of any dispute.	· 贈送之產品為隨機送出,不設自選。 · 優惠只限使用一次。 · 優惠不可兌換現金,不設找續。 · 贈品數量有限,先到先得,送完即止。 · CANVAS Beauty International Ltd.
L2-Kiosk J	Enjoy 10% OFF on regular price items and extra 5% OFF on discount items.	正價貨品九折優惠‧減價貨品額外九五折優惠	This offer is not applicable to Collaboration items and selected items. This offer cannot be used in conjunction with other promotion.	此優惠不適用於聯乘系列以及特選貨品。此優惠不能與店內其他優惠以及推廣活動同時使用。
P2	Car Wash Service, Premium Super Gloss Crystal Wax & Steam cleaning and	以優惠價港幣1480享用洗車服務、特级超亮水晶蠟及車廂蒸	The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotion Each registered license plate is entitled to the discount once. This offer is only applicable to private passenger cars; commercial vehicles are not eligible. The service includes two hours of free parking. Any additional time must be paid by the car owner. Once the purchase is confirmed, it cannot be changed or canceled.	• 優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用。 • 每個登記車牌可享優惠一次。 • 本優惠僅適用於一般私家車·商用車輛恕不適用。 • 服務已包括二小時免費泊車·超時部分須由車主自行繳付。 • 購買一經確認·將不得更改或取消。
LG2-49	Enjoy 5% off on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery	正價鑲嵌珠寶、18K金首飾可享九五折優惠	Only registered as Chow Sang Sang Star Shopper is eligible for the offer. Only applicable on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery. Not applicable on selected styles, collections and brands, please refer to shop staff for details. Cannot be used in conjunction with other promotional offers. Not applicable on trade-in items. Personalized jewellery order must be made and completed within promotion period. Subject to terms and conditions. Please check with shop staff for details. Chow Sang Sang Jewellery Co., Ltd reserves the right to make the final and binding decision.	 需登記成為周生生之友方可享有優惠。 只適用於正價鑲嵌珠寶、18K金首飾。 不適用於指定款式、系列及品牌・詳情請向店員查詢。 不可與其他優惠同時使用。 不適用於易貨。 訂製飾品需於推廣期內訂製並完成交易方可享有優惠。 優惠受條款及細則約束・有關優惠詳情,請向店員查詢。 周生生珠寶金行有限公司保留最終決定權。
	MTR-07 UG-17 G-03 L2-Kiosk J	UG-KIOSK Q of redeemable 30-min express facial service at HK\$380. Service fee is fully redeemable for products upon completion. Booking in advance is required. MTR-07 Enjoy 5% off upon purchase of HK\$150 on regular priced products Receive a free A.O.R Organic Hair Growth Haircare Travel Set upon purchase of any 2 items of A.O.R Hair Growth and Anti-Hair Loss series. 1. Complete simple registration to receive two complimentary trial size bottles of a designated skincare product 3ml (valued up to HK\$190/2pcs). 2. Receive a complimentary trial size bottle of a designated skincare product 10ml (valued up to HK\$190/2pcs). L2-Kiosk J Enjoy 10% OFF on regular price items and extra 5% OFF on discount items. Enjoy special price at HK\$1,480 to purchase a Car Wash Service, Premium Super Gloss Crystal Wax & Steam cleaning and maintenance of the carriage once (Original price : HK\$2,980).	UG-KIOSK Q of redeemable 30-min express facial service at HKS380 service fee in July redeemable for products upon completion. Booking in advance is required. MITR-07 Enjoy 5% off upon purchase of HK\$150 on regular priced products Receive a free A.O.R Organic Hair Growth Hair Growth Hair Care Travel Set upon purchase of any 2 lems of A.O.R Hair Growth and Anti-Hair Loss series. 1. Complete simple registration to receive two complementary trial size bottles of a designated skincare product 3 mil (valued up to 1 年 1 年 1 年 1 年 1 年 1 年 1 年 1 年 1 年 1	(MTR-Q7 Processed by compacting from the processed part (MTR-Q7 Processed by the processed by the processed part (MTR-Q7 Processed by the processed by t

					1
CHOW TAIFOOK	LG2-55	Enjoy 50% off on Craftsmanship & Design fee of Pure Gold products.		This offer is applicable to CHOW TAI FOOK FESTIVAL WALK, KOWLOON TONG BRANCH This offer is valid from 12 Dec 2025 to 15 Jan 2026 This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any offer, Gold Club/Jewellery Club redemptions and CTF Points). This offer cannot be used in connection with the purchase of corporate gifts orders and other customer orders. This offer is not applicable to the purchase of pure gold nuggets. Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to amend and cancel any of these terms and conditions and any related promotions at any time without further notice. In case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall be final and binding.	•此優惠適用於周大福九龍塘又一城店 •此優惠有效期由2025年12月12日至 2026年1月15日 •此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括任何優惠、金會/珠寶會標會及周大福積分) •此優惠不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品 •此優惠不適用於購買金粒 •周大福、寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利,無須另行通知。如有任何爭議,周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權
CLARINS	UG-13	Enjoy a complimentary Double Serum Anti- Aging product trial and receive 4-piece sample kit	免費享用CLARINS黃金三部曲產品體驗·完成後可獲贈適合您別屬使用之產品試用裝4件。	Maximum 1 redemption per cardholder.	每持卡人最多可享優惠1次
Clé de Peau Beauté	G-38	Enjoy THE SERUM 75ml set at a special price of HK\$2,700.	以限定價港幣2,700尊享煥活細胞精華套裝	The shopping privilege is exclusive to DBS credit cardholders and not transferable. Each customer can enjoy the offer once only. Privilege is limited, while stock lasts. Shopping privilege cannot be used in conjunction with other value sets or promotion. Images are for reference only. In case of disputes, Clé de Peau Beauté reserves the right of final decision.	■禮遇只適用於DBS信用卡持卡人·不可轉讓·每位只可享禮遇乙次 ·數量有限·售完即止。 ·優惠不可同時使用。 ·圖片僅供參考·以實物為準。 ·如有任何爭議·Clé de Peau Beauté保留最終決定權。
COCKTAIL Select Shop COCKTAIL	LG1-02 & 03	Any purchase become Cocktail VIP (original criteria: HK\$5000 net)	任何購物可成為Cocktail VIP (原價:淨額港幣5000)	Nii	Nii
Crocs Crocs™	L2-36	HK\$50 Off on HK\$450	全店購物滿HK\$450即減HK\$50	Cannot use in conjunction with other promotions including malls, cards & payment gateways, Crocs members offers. Cannot use for fixed priced items	•不可與其他優惠同時使用·包括但不限於商場、銀行卡及支付閘 道優惠·以及Crocs會員專屬活動。 •此優惠不適用於公價產品。
SCCO	L2-08	Enjoy 5% discount on regular-priced footwear or leather bags	購買正價鞋履或皮革袋可享九五折優惠	Not applicable to fixed price and discounted items, accessories, belts and shoe care products.	不適用於公價及特價貨品、配飾、皮帶及鞋履護理產品。
fresh	UG-42	Enjoy a Tote Bag (valued at HK\$80) upon purchase of regular-priced products over HK\$500,	購買正價產品滿港幣500金送fresh精美購物袋(價值港幣80).	The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions DBS Credit Card needs to be shown before making a payment. Once per each transaction, while stocks last.	• 優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用 • 付款前需出示DBS銀行信用卡 • 每單交易限享乙件。數量有限·送完即止。

Future Classics kapok Future kapok	LG1-64	Receive a complimentary handcream upon spending of HK\$1,200 (net).	凡購買折實滿港幣 1,200 元·可獲贈護手霜乙支。	Gifts are available while stocks last.	禮品數量有限, 送完即止。
GIORDANO 作丹奴 GIORDANO	L1-05	Enjoy extra 5% off upon any purchase	任何購物可享額外九五折優惠	DBS Credit Card needs to be shown before making a payment. In case if any disputes, GIORDANO reserves its right to vary or terminate the promotion offer at its absolute discretion.	付款前需出示DBS銀行信用卡 ·如有任何爭議·GIORDANO保留最終更改或終止使用此優惠之決定權。
Harvest Moon (eslite spectrum 誠品生活)	LG2-02B	Enjoy a 20% discount on purchases of Japanese sake or other goods over HK\$500 or more.	購買日本清酒或其他商品滿港幣500元以上‧即可享八折優惠	The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. DBS Credit Card needs to be shown before making a payment.	優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用。付款需出示DBS銀行信用卡。
Her own words Her own words	L1-39	Enjoy 5% off on regular-priced items	惠顧正價產品可享95折優惠	Offer is subject to regular-priced items only. Offer is not applicable to any fixed-priced items and discounted items. Offer cannot be used in conjunction with other promotions. Her own words reserves the right to amend these terms and conditions without notice.	此優惠只適用於正價產品 此優惠不適用於公價產品及減價產品 此優惠不可與其他優惠同時使用 Her own words保留 随時更改條款及細則之權利,並毋須作另行通知。如有任何爭議,H er own words 保留最終決定權。
HOBBBS	LG1-37	10% discount on regular-priced items	正價貨品可享九折優惠	Cannot be used in conjunction with other promotions	不可與其他優惠同時使用
HOOMAN	L1-Kiosk 2	Enjoy a 10% discount upon every purchase of \$80 or above	凡惠顧滿\$80‧即享九折優惠	This offer is applicable to takeout. DBS Credit Card needs to be shown before making a payment. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.	此優惠適用於外賣。需在付款前出示DBS信用卡。此優惠不得與其他促銷優惠同時使用。
PRIVATE I SALON PRIVATE I SALON HAIR-NAIL-MAKE-UP	L2-55	Offer 2 : Enjoy special price at HKD\$688 for	禮遇一: 惠顧任何服務即可享購買洗髮水及護髮素套裝七折優惠 禮遇二:以首次優惠價港幣688享【O2 Jet Plus活氧順射頭皮潔淨療程】+ 【活細胞生髮護理深層療程】	Offer 1 Offer is applicable to selected items only offers are applicable on selected stores and products only. There is no refund for any offers, the offers cannot be redeemed or exchanged for cash/ products and also cannot be used in conjunction with other promotional offers. In case of any disputes, PS GROUP reserves the right of final decision. Offer 2 Appointment is required. Usage of the offer must be indicated when making a reservation. Two offers must be done at the same consecutive reservation. Offer is only applicable to new customers and for once only. Offer is only applicable to selected services and designated shop. Offer cannot be redeemed or exchanged for cash or products. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. In case of any disputes, PS GROUP reserves the right of final decision.	禮遇一: •優惠只適用於指定產品 •預約前請聲明享用此優惠。 •優惠只適用於指定店舖及產品。 •優惠不可轉讓·不可兌換現金或與其他推廣優惠同時使用。 •如有任何爭議·PS GROUP保留此優惠之最終決定權。 <u>禮遇</u> : •敬請預約。 •預納前請聲明享用此優惠。 •兩頑優惠必需於同一次預約中使用。 •優惠只適用於新定店舖及服務。 •優惠只適用於指定店舖及服務。 •優惠不可兌換現金或其他產品。 •優惠不可兌換其金或其他產品。 •優惠不所與其他優惠同時使用。 •如有任何爭議·PS GROUP 保留最終決定權。

J.LINDEBERG	Ī	1			
J.LINDEBERG	LG2-20	Enjoy extra 5% off upon a single net purchase of HK\$3,800	單一購物滿淨值港幣3,800可享額外九五折	In case of any disputes, J.LINDEBERG reserves the right of final decision.	如有任何爭議·J.LINDEBERG 保留最終決定權。
Kimature (eslite spectrum Kowloon Ton kimature	LG2-02B	HK\$100 upon purchase of every HK\$1,100	消費每滿港幣1,100·可享港幣100折扣優惠 (或港幣100等值之商品)·最高可累計至滿港幣15,000減港幣\$4,000或(港幣4,000等值之商品)	The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions	優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用
kipling	L1-35	Enjoy 10% off regular-priced items	正價貨品可享九折優惠	優惠不適用於公價貨品優惠不可與其他優惠同時使用	The offer is not applicable to fixed-priced items The offer cannot be used in conjunction with other promotions and specific promotional activities
La Colline 科麗妍 La Colline Swiss Riviera Beauty Treatment	G-35	Offer 2: Enjoy 50% off on first trial facial + advanced vital night elixir 6ml (worth \$796) after paid facial service	 禮遇3:凡購買任何產品・即可獲享活盈護唇再生精華7ml及活	Offers are limited to once per customer. The offers cannot be used in conjunction with other offers. Advance booking for beauty treatment is required: (852) 2186 7588. 50% off on first trial facial only apply to customers experiencing beauty treatments for the first time. Please present DBS bank credit card before enjoying the offer.	每位顧客限享以上禮遇乙次 以上禮遇不可與其他優惠同時使用 美容護理服務只接受預約: (852) 2186 7588 半價體驗只限首次享用美容護理服務的顧客 享用禮遇前需出示DBS銀行信用卡
le coq sportif	L2-37	Enjoy HK\$100 discount upon every purchased every at HK\$1000	每購物滿港幣1000減港幣100	max. deduct \$500	最多可減\$500
PARIS	UG-43	Enjoy 10% upon purchase 2pcs or above on regular priced items	購買正價貨品滿兩件可享九折優惠	The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. DBS Credit Card needs to be shown before making a payment.	此優惠不能與其他優惠同時使用。付款前需出示DBS銀行信用卡。
marimekko	LG1-13	Enjoy 1 year membership and receive a MARIMEKKO tote bag upon HK\$1000 net	購物滿淨額港幣1000即獲得MARIMEKKO 一年會員籍及tote bag一個	Nii	Nil

mtm laho					
~~+~~ Labo	G-32	Recevie a complimentary travel trial kit (worth HK\$277) upon net purchase of HK\$800 or above	凡購物滿淨值港幣800 或以上·可獲得旅行體驗套裝(價值:港幣277)	The privilege is applicable to new mtm labo customers and can enjoy once only. mtm labo reserves the right of final decision in case of disputes.	此禮遇只適用於mtm labo 新客戶及每人限享乙次 如有任何爭議·mtm labo 將保留最終決定權
NAIL NAIL					
NAIL NAIL°	L2-55	Enjoy special price at HKD470 for Soft Gel Nail Service (2 colors) and CLAP Aromactive Hand Treatment (Original Price : HKD800)	以優惠價港幣470享用可卸式喀喱指甲服務 (2色) 及CLAP香薰滋潤手部護理 (原價: 港幣800)	Advance booking is required. Usage of the offer must be indicated when making a reservation. Offer is applicable on selected services in designated shops only. Two services must be done at the same consecutive reservation. First trial offer is valid for new customers for once only. Offer is not transferable, and cannot be redeemed or exchange for cash and also cannot be used in conjunction with other promotional offers. In case of any disputes, PS GROUP reserves the right of final decision.	 敬請致電預約。預約時請聲明享用此優惠。 優惠只適用於指定服務及指定店舖。 兩項服務必須於同一次預約中使用。 首次優惠只限新客戶享用乙次。 優惠不得轉讓·不可兌換現金或與其他推廣優惠同時使用。 如有任何爭議·PS GROUP 保留此優惠之最終決定權。
OASIS medical		Enjoy one of following signature treatment			
		packages at the special price of HK\$328 for first trial (Choose 1 from 2) with DBS credit	以1945年在洪光4000丁茶字台 地震光 (左打/打人 / 一)程		N/EII/A
O A S I S medical	L2-01	card : 1. Pico4Genius 4D Power-Hydrating Face Treatment & 3D Diamond Eye Rejuvenation Treatment (Value at HK\$7,300)	以體驗價港幣328可尊享皇牌醫美療程組合 (二選一): 1. Pico4Genius皮秒4D水注淨斑面部療程及Legacy 3D無創膠原電眼槍 (價值:港幣7,300) 或	Advance booking is required Offer is valid to OASIS medical new customers aged 18 or above for trial only. Each customer can enjoy the offers once only. Offer must be completed within one month upon purchase. Offer cannot be used in conjunction with any other promotional or discount offers, and cannot be exchanged for cash or other items.	必須預約。 · 優惠只適用於年滿18歲或以上之首次體驗OASIS medical客戶。 · 每人限享優惠乙次。 · 優惠需於購買日起計1個月內完成享用。 · 優惠不可與其他推廣或折扣優惠同時使用·亦不可兌換現金及其他
		Or 2. HIFU Gold Face Lift Treatment & 3D Diamond Eye Rejuvenation Treatment (Value at HK\$6,700)	2. HIFU GOLD 面部療程及Legacy 3D 無創膠原電眼槍(價值: 港幣6,700)	Offer is applicable at OASIS medical Festival Walk outlets. In case of disputes, the decision of Oasis Medical Clinic Company Limited shall be final.	● 優惠只適用於OASIS medical 又一城分店。 ● 如有任何爭議・Oasis Medical Clinic Company Limited 保留最終決定權。
ONS	LG1-18	Receive a complimentary handcream upon spending of HK\$ 1,200 net.	凡消費折實滿港幣 1,200, 即送護手霜 1支。	Gifts are available while stocks last.	禮品數量有限,送完即止。
OSIM					
osim [‡]	LG2-70	Enjoy exclusive offer for OSIM uCozy 3D Neck Massager at HK\$699 (Original Price : HK\$980).	可享有OSIM 3D暖暖枕港幣699(原價:港幣980) 獨家優惠。	The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions DBS Credit Card needs to be shown before making a payment.	 優惠不能與其他優惠和/或促銷活動同時使用 付款前需出示DBS銀行信用卡
Panier des Sens					
PANIER DES SENS EN PROVENCE	UG-Kiosk E3	Enjoy 10% upon purchase 2pcs or above on regular priced items	購買正價貨品滿兩件可享九折優惠	The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. DBS Credit Card needs to be shown before making a payment.	此優惠不能與其他優惠同時使用。付款前需出示DBS銀行信用卡
Penner Lunch Express					
Repper Control	L2-21	Enjoy 5% discount on the Premium Seasonal Steak	惠顧至尊牛扒可享九五折優惠	•The offer is only applicable to the Cashier •The DBS Credit Card needs to be shown before making a payment	• 優惠只適用於收銀處點餐 • 付款前需出示DBS銀行信用卡
<u> </u>					

Phase Eight					
Phase Eight	LG1-54	10% discount on regular-priced items	惠顧正價貨品可享九折優惠	Cannot be used in conjunction with other promotions	不可與其他優惠同時使用
PRIVATE i PETS				Offer 1 :	Auth NED
PRIVATE I	G-29	Offer 1 : Enjoy a complimentary Korean Micro Oxyfresh Pet Hydrotherapy treatment with any basic or full pet grooming service. Offer 2 : Enjoy 10% off on regular-priced pet product	禮遇一: 凡惠顧基本或全套寵物美容服務·可獲贈免費韓國微米高氧寵 物水療法一次 禮遇二:購買正價寵物產品可享九折優惠	Advance reservation is required, and the offer must be mentioned at the time of booking. The offer is only applicable to pets under 30kg and designated PRIVATE i PETS services. A pet grooming service must be purchased to enjoy one complimentary pet hydrotherapy session, and all services must be completed on the same booking day. Each pet is entitled to enjoy the offer once only. The offer is non-transferable, cannot be exchanged for cash, and cannot be used in conjunction with other promotional offers. In case of any dispute, PS GROUP reserves the right of final decision regarding this offer. Offer 2:	禮遇一:
				The offer cannot be used in conjunction with any other promotions or discounts. Product discounts do not apply to pre-ordered items.	· 產品優惠不適用於預訂產品。 · 如有任何爭議·PS GROUP保留最終決定權。
TenRen's Tea 天仁茗茶				In case of any dispute, PS GROUP reserves the right of final decision.	* 知月正門子哦·F3 GNOOF 所由取於.////////////////////////////////////
天仁 之 若茶	UG-20	Enjoy 12% disount of all regular-priced tea leaves products	所有正價茶葉產品均可享八八折優惠	This offer is only valid at the Festival Walk store. This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. DBS Credit Card needs to be shown before making a payment. If the invoice has been issued, please use if for next purchase. In case of any dispute, Ten Ren Tea reserves the right of final decision.	 此優惠只適用於又一城分店。 優惠不可與會員折扣及其他優惠同時使用。 付款前需出示DBS銀行信用卡·如果發票已開立,請在下次消費使用。 如有任何爭議,天仁茗茶保留最終決定權。
The Dog's Garden					
the Dog's Garden	G-31	Enjoy 50% discount to purchase selected toys	可享半價購買指定玩具	In the event at any disputes, The Dog's Garden shall reserve the right of final decision.	如有任何爭議· The Dog's Garden保留最終決定權終止此優惠·而不作任何通知。
The Glacier					
FESTIVAL WALK glacier	ug	Enjoy Buy 1 Get 1 Free Ticket upon purchase regular-priced skating ticket at Festival Walk The Glacier	購買又一城歡天雪地正價入場券‧可享買一送一優惠	The Buy 1 Get 1 Free Ticket Privilege is only applicable for the purchase of regular-priced skating tickets. The Buy 1 Get 1 Free Ticket Privilege cannot be redeemed for cash or used in conjunction with other offers. The Buy 1 Get 1 Free Ticket Privilege is available on a first-come-first-served basis, while quotas last. Please read and comply with the accident disclaimer and skating safety rules and regulations before entry. Festival Walk Glacier reserves the right to amend any terms and conditions at any time without prior notice. Festival Walk Glacier reserves the right of final decision in case of any dispute.	• 買一送一優惠只適用於購買正價入場券。 • 買一送一優惠不可兌換現金或與其他優惠同時使用。 • 買一送一優惠數量有限·先到先得·換完即止。 • 進場前請細閱並遵守溜冰場的意外免責條款及溜冰安全須知。 • 又一城歡天雪地有權並可隨時更改任何條款而無須另行通知。 • 又一城歡天雪地將保留任何異議之最終決定權。

- Terms and Conditions 條款及細則:

 Offers are valid from 12 December 2025 until 15 January 2026.

 Each member is entitled to redeem each reward for 1 time at maximum.

 All Rewards are not for sale. All redeemed Rewards are not cancellable, transferrable, refundable, exchangeable for cash, and cannot be resold under any circumstances.

 The colour and style of Rewards are allocated on a random basis, and selection of colour and style is not allowed.
- Offers are applicable exclusively to the Festival Walk shop.

- Offers cannot be redeemed for cash. Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.
 Offers are available in limited quantities and will be distributed on a first-come, first-served basis, while stocks last.
 Reward items are subject to such quality assurance Terms and Conditions as provided by the suppliers/ Festival Walk accepts no responsibility and no liability for any matters relating to the conditions and quality of the Reward items provided by the respective suppliers/tenants. All queries or disputes in relation to the redeemed Reward items shall be referred to the respective suppliers/tenants directly, and

- Festival Walk bears no responsibility for resolving such queries or disputes
 Offers and Terms are subject to change or cancel without prior notice.
 In case of any disputes, the decision of Festival Walk (2011) Limited and its tenants shall be final.

- 優惠有效期由2025年12月12日至2026年1月15日。
 每位會員最多只限換領每個優惠乙次。
 所有獎賞乃非賣品,在任何情況下,會員所領取之獎賞將不得取消、轉讓、退回、兌換現金或轉售。
 禮品的顏色和款式將隨機分配,會員不予選擇顏色或款式。

- 禮品的顏色和款式將隨機分配,會員不予選擇顏色或款式。
 優惠只適用於又一城店。
 優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。
 禮品數量有限,先到先得,送完即止。
 所有禮品的款式及質素以供應商商戶最終所提供的貨品為準,又一城對供應商/商戶所提供的禮品款式及質素,將不承擔任何法律責任。任何與禮品質素有關的查詢或爭議均會直接提交予供應商商戶跟進,又一城對任何此類查詢或爭議概不負責。
 優惠或任何條款如有更改/取消,恕不另行通知。
 如有任何爭議,又一城(2011)有限公司及又一城商戶保留一切之最終決定權。